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Z POSIEDZENIA

KOMISJI GOSPODARKI KOMUNALNEJ

r PoRZ.{DKtr PUBLTCZNEGO.

ODBYTEGO DNL{ 28 _ 05 _ 2OO3R.

Komisja rozpoczgla obrady o godzinie l2 00 w skladzie wg listy obecnoéci stanowiqcej

zal4cznrk do niniejszego protokolu. Przewodnicz4cy p Kazimierz Michalski odczyial

porz4dek obrad. który przedstawia sig nastgpuj4co:

l. Rozpoczgcie obrad.

2. Odcz¡anie protokolu z ostatniego posiedzenia komisji.

3. Odczytanie pism Burmistrza dotyczEcych reahzacli wniosków Komisji wystosowanych na

ostatnim posiedzeniu dnia 22 - 05 2003r

Odczyanie pism skierowanych do Rady Miejskiej w Jgdrzejowie i Burmistrza Jgdrzejowa

p. Leszka Kapci wystosow.anych przez Miqdzyzakladow4 Organizacjp Zwi4zkowq NSZZ

,,Solidarnosó" w Jpdrzejowie, Zwiqzek Nauczycielstwa Polskiego Zarz4d Oddziaiu

w Jgdrzejowie araz Rady Rodziców szkól: Gimnazjum nr 2 i Szkola Podstawowa nr 4

w Jgdrzejowie. Ponadto odczytal pismo Naczelnika Wydzialu Oiwiaty, Kultury i Sportu

p. Macieja KoSmidra o wykreélenie w projekcie Statutu Zespolu Szkol w $ 34 punktów

i " j , k ,  l

Analiza materialów na sesjq

Informacja na temat funkcjonorvania Strazy Miejskiej w Jqdrzejowie.

Sprawy róZne.

Zakoiczenie obrad.

Ad. l. PrzewodniczEcy p. Kazimierz Michalski przywital radnych i poprosil o rozpoczqcie

obrad.

Ad. 2. Przewodniczqcy p. Kaztmierz Michalski odcz5,tal protokól z ostatniego posiedzenia

komisji, które odbylo sig 22 - 05 - 2003r

Ad. 3. Przewodniczqcy p Kazimierz Michalski odczylal pisma od Burmistrza p. Leszka

Kapci w sprawie realizacji wniosków wystosowanych przez komisjg na jej ostatnim
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posiedzeniu . Dotyczyly one wniosku skierowanego do Komendy Powiatowej Policji o

zwigkszenie kontroli w parku miejskim przy Stadionie KS ,,Naprzód" celem wyeliminowania

tam zjawiska picia alkoholu oraz wniosku do ZBM o systematyczne wykaszanie trawy

i odnowienie kontenerów na émieci. W tym punkcie Komisia nie zglosila zadnych zapt/r,ah.

Ad. 4. Przewodnicz4cy komisji p. Kazimierz Michalski odczytal pisma skierowane do Rady

Miejskiej w Jpdrzejowie i Burmistrza Jgdrzejowa p. Leszka Kapci wystosowane przez

Migdzyzakladow4 Organizacjg Zwtqzkow4 NSZZ ,,SolidarnoSó" w Jgdrzejowie. Zwi4zek

Nauczycielstwa Polskiego Zarz4d Oddzialu w' Jgdrzejowie oraz Rady Rodziców szkói:

Gimnazjum nr 2 i Szkola Podstawowa nr 4 w Jpdrzejowie, a takze pismo Naczelnika

Wydzialu OÉwiaty, Kultury i Sportu p. Macieja KoÉmidra o wykreSlenie w projekcie Statutu

Zespolu Szkól w g 34 punktów i, j, k, I Komisja zaopiniowala je pozytywnie i nie zglosila

zadnych zastrzezen.

Ad. 5. Analizg materialów na sesjg komisja rozpoczgla od punktu 6 czyli sprawozdania

zpracy Burmistrza w okresie od 15. 04 do 16. 05. 2003r. po przeanalizowaniu komisja nie

zglosila 2adnych wniosków iuwag.

Kolejne punkty tak2e zaopiniowano pozytywnie nie zglaszajqc zadnych u\\'ag.

W punktach 12, 13, 18 komisja poprosila o wyjaénienia Skarbnika Urzgdu Miejskiego

p. Bozeng Ciepluch.

Ad. 6. Przewodnicz4cy p Kazimierz Michalski odczytal informacje na temat

funkcjonowania Strazy Miejskiej w Jpdrzejowie za pipó miesigcy 2003r. w zwi4zku z nim

wystosowano nastqpuj 4ce wnioski:

* Komisja wnioskuje o ustawienie kolejnych slupów ogloszeniowych w miejscach,

gdzie s4 one najbardziej potrzebne.

* Komisja wnioskuje o nasilenie kontroli Strazy Miejskiej pod kqtem zlego parkowania

na terenie caiego miasta, szczególnie w odniesieniu do kierowców.którzy parkuj4 na

placach zieleni, chodnikach.

* Komisja wnioskuje o nasilenie dztalai maj4cych na celu przeciwdzialanie wyrzucaniu

Smieci w miejscach nielegalnych m.in. w okolicznych laskach. przydro2nych rowach.

Ad. 7. W sprawach róznych na proSbg radnego Wojciecha Bilewicza rozwa2ono problem

zagro2enia bezpieczeistwa pieszych, jak równiez kieruj4cych pojazdami na skrzyzowaniu

ulic 3 - -eo Maja i Sportowej Jak mówil zainteresowany plot, który stoi na posesji przy
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skrzy2owaniu utrudnia poruszanie sig na tych ulicach, uniemozliwia widoczno$ó. W zwi4zku

z powyiszym komisja wystosowala wniosek:

* W zwi4zku z du|ym zagro2eniembezpieczeistwa na skrzy2owaniu ulic 3 - go Maja

i Sportowej Komisja wnioskuje o rozwaZenie mozliwosci poprawy widocznoici.

Ad. 8. Obrady zakonczono o godzinie l4 0t).

Przewodnicz4cy Komi sj i

Maedalena Suszalska - Swieca


